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Community Outreach  
 
______________________________________________________________________
        
Education at SIS is more than what our students learn in the classroom. As 
we prepare our students to become active global citizens, principled 
leaders, creative thinkers, team members and problem solvers, we 
acknowledge that learning needs to go beyond the traditional sense as we 
know it. By providing authentic, real-world opportunities to enrich our 
student learning programs, we are actively seeking opportunities to 
connect with the Shenzhen community. 
 
How we might collaborate 
 
Are you willing? 
 

• To share your career as a Guest Speaker? 
• To provide insights/expertise into your industry? 
• To host a factory/plant site visit? 
• To allow a peek "behind the scenes" of your organization? 
• To act as a mentor for high school students? 
• To accept high school students for assigned periods of work 

experience? 
• To fulfill your CSR goals through the support of service learning 

opportunities? 
 
Opportunities such as these are just part of a larger continuum of 
experiences that SIS is looking to deepen as we develop today's emerging 
generation of leaders. We want to inspire our students to identify and 
deepen their passions, while building unique connections between 
academic studies and real-world endeavors. We believe that the key to 
meaningful learning lies in the collaboration amongst our learners, 
educators, parents and members of our greater community. We hope you 
will join us! 
 
 



 
 

Shekou International School, Jing Shan Villas, Nanhai Blvd., Shekou, Nanshan, Shenzhen, Guangdong 518067, PRC 

 
 
It has been suggested that 85 per cent of the jobs that will exist in 2030 
haven’t even been invented yet. The pace of change in future workplaces 
is increasing, allowing for new opportunities for a pool of truly global 
talent. As emerging technologies rapidly and thoroughly transform the 
workplace, the ability to adapt and quickly acquire new skills will become 
a necessity for survival. At SIS, we believe the purpose of education today 
is to prepare our students for such a future, by developing individuals who 
are creative thinkers and problem solvers. 
 
If you are interested to learn more about how you or your organization 
can support our community outreach programs, please contact Michelle 
Collin at advancement@sis.org.cn.   
 
 
社区外展  
 
 
深圳蛇口国际学校提供给学生的教育绝不仅限于课堂知识。我们帮助学生

们成为积极的全球公民、原则性强的领袖、脱离窠臼的创新家、具有合作

意识的团队成员和问题解决者，在这个过程中，我们越来越相信学习应当

脱离传统思维——正如我们一直以来认为的那样。通过提供贴近生活、原
汁原味的学习课程，我们积极加强学校同本地社区的关系。  
 
可能的合作方式  
 
您愿意  

•  与小学或中学的学生分享您的职业吗？  
•  就学生从事您所在行业提供个人见解/专业知识吗？  
•  为学生安排工厂参观吗？  
•  允许学生了解您所在单位的“幕后故事”吗？  
•  担任高中学生的导师吗？  
•  接受高中学生短期体验工作吗？  
•  为学生提供社区服务机会，实现您所在单位的企业社会责任目标
吗？  

除了以上内容，深圳蛇口国际学校还设计了其他方案，一如既往地为培养

今日领袖新星而努力。我们激励学生了解自己的激情所在并辅以大力培  
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养，同时建立起学术研究和现实生活之间的独特联系。我们相信，学习是

否有意义的关键在于学习者、教育者、家长和社区成员之间的合作。希望

您能加入我们！  
 
有人提出：2030 年，尚有 85%的工作岗位仍未问世。未来工作场所的变革
步伐正在加快，为真正的全球人才提供了新机遇。随着新兴技术迅速发展

并掀起工作场所的彻底变革，适应新形势和迅速获取新技能的能力将成为

生存的必要条件。在深圳蛇口国际学校，我们相信当前教育能帮助学生做

好准备迎接未来，因为我们培养的是具有创造性思维和解决问题能力的人

才。  
 
如您有意详细了解关于您自己和所在单位对我校社区外展课程的支持方

式，请联系 Michelle Collin，电邮 advancement@sis.org.cn。  
 

 


